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Niedzielne derby odbiły się nie po raz pierwszy negatywnym echem w

mediach. Nie chodzi bynajmniej o wynik, a o brzydkie zachowanie De

Rossiego, za które wyleciał z boiska, jak również, nie po raz pierwszy, z

kadry drużyny narodowej. Prosto ze grupowania, gracza bronił w

wywiadzie dla Sky Sport, Daniele De Rossi. 

 

- Nie wiem czy jego wykluczenie jest właściwe, istnieje tego typu kodeks etyczny i

trener tak postanowił. Wszyscy jesteśmy blisko Daniele. Również dlatego, że De

Rossi nie powinien być kozłem ofiarnym, wszyscy spisaliśmy się źle. Przykro mi z

powodu tej sytuacji, wszyscy powinniśmy byli dać z siebie więcej, ja w pierwszej

kolejności. Jestem pierwszym rozczarowanym, gdyż grałem poniżej mojego

poziomu, moich standardów, stąd z pewnością powinienem dać z siebie więcej. Nie

tylko wykluczenie De Rossiego doprowadziło do klęski w derbach. Mówi się wiele

rzeczy o Daniele, jednak jest osobą, która zawsze trenuje świetnie i bardzo dużo.

Wypowiedziano wiele niepotrzebnych słów na jego temat, gdyż jest chłopakiem,

który poprzez fakty pokazuje jak trzyma się tych barw i Romy, podpisał kontrakt i

sądzę, że chce zostać. Jesteśmy wszyscy blisko przy nim, jest jednym z naszych

liderów.
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